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SE POMNITE, TOVARIŠI...?
Na pobudo osnovne organizacije sindikata Avtotehne se 

je za letošnji XIX. Pohod po poteh partizanske Ljubljane pri
glasilo kar lepo število naših delavcev, ki so se 10. maja 
dopoldne udeležili tega pohoda na 5 odnosno 10 km — pač 
glede na fizično pripravljenost posameznika.

Ena od ekip našega pod
jetja — delavci zaposleni na 
Titovi 36, ki so se udeležili 
pohoda na 5 km, je štela 19 
članov, katerim pa lahko pri
štejemo še 5 njihovih otrok, 
tako da je celotna ekipa šte
la 24 članov.

Ker je bil za ta pohod 
predviden start pred Halo Ti
voli smo se zbrali kar pred 
»ta staro« Avtotehno na Ce
lovški 38, oziroma pred go
stilno »Keršič«, kjer so ne
kateri člani že začeli obujati 
spomine ...

In kako je bilo na poho
du?

Kmalu po uspelem startu, 
ko smo zavili desno strmo 
v hrib, je začel tov. Hano 
Prositi sotovariše, naj »vozi
jo« bolj počasi, ker njemu 
I- brzina slabo vleče, reduk
torja pa nima. Tolažil ga je 
tov. Savo, češ da je brzina 
Potrebna, če želimo čimpreje 
Priti do prve okrepčevalnice 
na Rožniku, kjer baje točijo 
»ta zelenega«. Ta izjava je 
na več udeležencev delovala 
kot inozemski super bencin 
'n po prijetnem sprehodu 
Srno se kmalu znašli na vrhu 
Rožnika, kjer pa so prodajali 
I0 coeto. Zato je vodja sku
pine tov. Janez dovolil piti 
le otrokom, vsem ostalim pa 
ukazal hitri marš po bližnjici

do gostišča »Pod Rožnikom«, 
ki pa je bilo — o smola! — 
ob 9. uri dopoldne še zapr

to, zato smo jo hitro udarili 
proti središču mesta.

Ker smo bi;li brez transpa-

Kaj naj še napišem? Mor
da samo to, da je bilo eno
glasno mnenje vseh, da so 
preživeli izjemno lep, prije
ten tovariški izlet in da dru
go leto zagotovo spet na 
svidenje.

In zakaj naslov tega član
ka »Še pomnite tovariši«? 
Zato, ker so bili vsi udele
ženci pred 30. leti žive priče 
zmage nad fašizmom — o 
mladini, ki je naš up za bolj
ši jutri, pa ni bilo pričakova
nega odziva.

Franc Blatnik

Zbrali smo se pred dvorano Tivoli

Udeležili smo se proslave
Svečanostim ob odkritju spomenikov narodnemu 

heroju Francu Rozmanu-Stanetu in veličastnemu 
obeležju _30-letnlce osvoboditve na Trgu revolucije so 
se udeležili tudi člani našega podjetja. Zbrali smo se 
pred zgradbo našega podjetja in potem skupno od
šli na mesto svečanosti. Z desetisočimi udeleženci 
proslave iz vse Slovenije in drugod smo si bili edini, 
da je mesto Ljubljana res enkratno proslavilo praz
nik nove Jugoslavije.

•fcmjj______________  ________________________________________________________

renta in zastave smo precej 
konspirativno prišli skozi 
cilj na Trgu Osvoboditve in 
se takoj nato z zadnjimi moč
mi vrgli v boj za značko.

Ko smo se zatem prešte
li, smo ugotovili, da je od 
cele čete ostalo le še 6 bor
cev, ki pa so kljub izčrpano
sti še zmogli pot do gostil
ne »Maček«, kjer smo sl kma
lu opomogli. Zelo smo se tu
di razveselili srečanja z dru
go našo enoto, ki je kasneje 
prišla z zaledja na Isto jav
ko.

OPRAVIČILO
Bralcem se opravi

čujemo za zamudo pri 
izidu 1. številke Glasi
la zaradi nepredvide
nih tehničnih ovir.
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Pred 
nami je 
glasilo

Pričujoča številka »Gla
silo Avtotehne« je prva. 
Stavek, ki je kot prepro
sta ugotovitev, pa je ven
darle pomemben mejnik 
pri razvoju informiranosti 
v našem podjetju. Nismo 
naredili razkošnega in po
polnega časopisa. Naredi
li smo takšnega, da bomo 
z njim zadovoljni mi vsi, 
pa tudi navzven ga bomo 
lahko brez sramu pokaza
li, češ v našem glasilu je 
vse — dobro in slabo. 
Znamo se pohvaliti, pa 
tudi grajati, pisali bomo o 
naših ljudeh, o željah in 
hotenjih, o napakah, pa 
tudi o boljši organizirano
sti dela v sistemu razvo
ja našega samoupravlja
nja.

Mnogo smo našteli. Te
ga v prvi številki še ni, 
kajti nekaj ljudi v ured
niškem odboru še ni na
še celotno podjetje. V 
našem časopisu bo vse in 
o vsakomur takrat, ko ga 
bomo sprejeli za svojega, 
ko bo vsakdo zaživel z 
njim. Nobena novost naj 
ne bi šla mimo časopisa!

Dopisujte in sodelujte!
Ne ustrašite se prijeti 

za pero! Zapišite z mir
no roko in brez dlake na 
jeziku. Nihče vam ne bo 
zameril slovničnih ali pra
vopisnih napak, popravili 
jih bomo v uredništvu in 
spravili vaše pisanje v 
takšno obliko, da bo lah
ko objavljeno. Važno je, 
da pišete dobronamerno, 
čeprav grajate. Pošteno 
pisanje z okornimi črkami 
je več vredno kot zlaga
no lepopisno umetniče- 
nje.

Naše Glasilo bo izhaja
lo enkrat mesečno na os
mih straneh kot prilogo 
pa bo imelo Informator, 
ki nas bo seznanjal s sa
moupravnimi akti. Tako bo 
odpadlo zamudno (in tu
di ne poceni) kopiranje 
in razmnoževanje raznih 
zapisnikov, ki so se na
vadno še izgubili.

Če ste sprejeli naše 
Glasilo za svoj časopis, 
potem lahko pričakujemo, 
da se boste oglašali s pi
sanimi prispevki, amater
skimi fotografijami, šala
mi in ugankami ali pa 
vsaj z nasveti, tako da 
bodo resnično lahko opa
zovali, kako časopis ra
ste in živi z nami, da bo 
postal naša skupna po
treba. In ne nazadnje — 
vsi prispevki v Glasilu bo
do tudi honorirani. Ne bo
mo dajali z veliko žlico, 
vendar tudi ne tako ma
lo, da vaš trud ne bi bil 
poplačan.

Prva številka je torej 
pred vami. Bodite blago
hotni sodniki, pišite nam, 
kaj bi še radi prebrali v 
glasilu. Skušali bomo ugo
diti vsem željam.

In še enkrat: Sodelujte, 
kajti časopis je vaš!

UREDNIŠTVO
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Akcijski program OZD avtotehne
Uredništvo našega GLASILA smatra za dolžnost, da v 

našem internem časopisu ponovno seznani, ali bolje pove
dano spomni vse člane kolektiva na akcijski program OZD 
Avtotehna. V kinu Vič nam ga je predstavil direktor Zdenko 
ing. Fux dne 8. 5. 1975.

No, nerodnost je v tem, da nam je skopo odmerjen pro
stor in zato ne moremo ponatisniti vsega teksta. Zato nava
jamo samo skrajšane končne točke programa, ki naj nam 
služijo kot napotilo pri reševanju poslovnih in medsebojnih 
odnosov.

1. Naš delovni čas traja od 
6.15 do 14.15. Predlagam, da 
uvedemo ure in pa variabil
ni delovni čas. Disciplina je 
osnova tako veltke organiza
cije. Če se tega držijo servi
si in konsignacije, naj isto 
velja tudi za administracijo.

2. Nadure se ne morejo 
razumeti kot dodaten vir po
sebne stimulacije. Groba ie 
razvada, da si ljudje na služ
benem potovanju še pose
bej zaračunavajo nadure (ko
mercialisti na sejmih itd.).

3. Sistem koriščenja in do
deljevanje dopustov je naša 
družba z zakonom in predpi
si že uredila. Čas je, da to 
uredimo tudi pri nas.

4. V organizacijskih eno
tah, kjer se delo da planira
ti in normirati (servisi) je 
uvesti plačanje osebnega do
hodka po učinku.

9 Prav tako je potrebno 
uvesti pri uporabi osebnih 
avtomobilov za službena po
tovanja — ne more se nam
reč brez posledic obračuna
vati kilometrine za uporabo 
osebnega avtomobila, če je 
delavec potoval z vlakom ali 
obratno. Razen tega ne mo
reta potovati dva v Isti sme
ri vsak s svojim prevoznim 
sredstvom.

V. d. generalni direktor 
inž. Zdenko Fux

14. Po TOZD in DSSS mo
ramo ponovno razpravljati o 
organizaciji ekonomiziranja s 
kadri in sredstvi.

15. Takoj uvedimo unifika
cijo nazivov, v naši organiza
cijski shemi, sistemizaciji in 
sporazumu o osebnih dohod
kih.

16. Reorganizirati moramo 
DSSS, postaviti direktorja v

svojstvu pomočnika general
nega direktorja splošne in 
finančne službe. Te sjužbe 
se morajo prilagoditi potre
bam TOZD. Istočasno je to 
filter za direktive, ki jih 
DSSS ali finančna služba za
htevata od TOZD.

17. Reorganizirati in ka
drovsko okrepiti moramo od
delek za organizacijo, plan 
in analize in AOP.

18. Uvesti moramo pri ob
javljanju in sprejemanju nove 
delovne sile. Kadrovanje pa 
se vrši po principu po TOZD 
in OZD Avtotehne. Tudi za 
to je potreben poslovnik.

19. Stremimo za tem, da so 
sestanki družbenopolitičnih 
organizacij na določen dan v 
tednu npr. v torek od 14. ure 
dalje.

20. Za strokovne sestanke 
po TOZD in OZD planirajmo 
en dan v tednu t. j. ob po
nedeljkih.

21. S takojšnimi ukrepi re
organizirajmo informatiko v 
OZD. Redno moramo izdajati 
Glasilo OZD Avtotehna s pri
logo Informator. V Informa
torju za maj je o tem že pre
cej rečenega.

22. Kadrovsko okrepimo in 
reorganizirajmo finančno služ

bo, da bo TOZD redno po
sredovala koristne podatke.

23. Kadrovsko okrepimo 
pravno službo in le v izjem
nih primerih uporabljati zu
nanje usluge.

24. Vhodna in izhodna in 
obračunska dokumentacija 
mora postati enotna za vse 
TOZD. Likvidatorjem po TOZD 
dajmo pravo vsebino dela in 
ustrezna pooblastila.

25. Pretresimo in organiza
cijsko rešimo odnose pred
stavništva — TOZD in pred
stavništva OZD. Sedanje sta
nje je nemogoče.

26. Izvršimo selekcijo za
stopstev s takojšnjo preki
nitvijo dela na vseh področ
jih, kjer nimamo ustreznih 
pogodb.

27. V skladu z unifikacijo 
nazivov, sindikalno listo o re
organizaciji modernizirajmo 
sporazum o osebnih dohod
kih. Pri deficitarnih kadrih 
korigirajmo grupe.

28. Z zmerno mero potrp
ljenja in globoko analizo si
tuacije rešimo odnose med 
TOZD in OZD Notranje trgo
vine.

29. Javno se pogovorimo 
po TOZD in OZD o vseh, 
ki se izredno šolajo in jim 
Avtotehna daje študijske do
puste, plača šolnino ali šti
pendijo. Splošen pristop k 
tej problematiki korigirajmo. 
Tu se morajo aktivno angaži
rati tudi družbeno politične 
organizacije.

30. Sistemsko je rešiti od
pise materiala in osnovnih 
sredstev.

31. Zahtevamo večje an
gažiranje družbeno političnih 
organizacij pri reševanju sta
novanjskih problemov, kre
ditov, raznih socialnih daja
tev itd.

32. Sistemsko rešimo vso 
prispelo pošto — v principu

ni privatne pošte na službeni 
naslov.

33. Preko družbeno politič
nih organizacij in samouprav
nih organov ostro ukrepajmo, 
kjer opazimo privatizacijo 
osnovnih sredstev in zastop
stev.

34. Odpravimo familiarne 
in sorodne odnose v isti 
TOZD.

35. Bone za hrano rešimo 
na sodoben način. Zakaj mi
slimo, da se moramo ravna
ti po svoje, če pa obstajajo 
že pri nam sorodnih podjet
jih preizkušene in zadovolji
ve rešitve?!

36. Izvršimo analizo izko
ristka računskih in pisalnih 
strojev ter izvršimo preraz
poreditev.

37. Zaostrimo odnose do 
reprezentance po TOZD in 
OZD.

38. Povečajmo izvozne de
javnosti na splošno.

39. Povezovanje z industri
jo.

40. Programsko usmerimo 
notranjo trgovino, oziroma 
povezavo notranje trgovine z 
domačo industrijo.

41. Programska usmeritev 
podjetja, glede na nova za
stopstva v povezavi z doma
čo industrijo.

42. Proučimo formiranja 
posebnega oddelka za pove
zovanje zastopstev z investi
torji.

Kljub skrajšanju, smo pre
pričani, da nismo zoževali 
vsebine posameznih točk. 
Vsekakor gre zato, da smo 
predstavili neposredne nalo
ge iz tega programa, da bo
do odgovorni tovariši, službe 
in ne nazadnje mi vsi izva
jali ta program, ker smo ga 
tudi enoglasno sprejeli.

Uredništvo

5 Z instruktažo in poslov-^ 
nikom je oživeti komisije za 
kršitev delovnih dolžnosti in| 
delavske kontrole po TOZL 
in DSSS. Niso redki primeril 
pijančevanja med delovnimi 
časom, samovoljne zapustitvej 
dela in malomarnega odnosa,S 
ki jih bi morala obravnavati^ 
komisija za kršitev delovnih« 
dolžnosti.

6. Z razmestitvijo po pro» 
štorih je počakati do konca 
julija, ko se bo Bosch selil 
na Celovško 175.

7. S pravilnikom moramo 
urediti izplačila kilometrin za 
lokalne vožnje.

3. S pravilnikom moramo 
urediti uporabo osebnih avto
mobilov, ki so v družbeni po
sesti.

10. V vsaki TOZD mora
lno izdelati program varčeva
nja v letu 1975. Odnos do 
[družbenih sredstev in potroš- 
jnega materiala tudi ne more 
[biti drugačen kot je doma, 
[ko vodo, elektriko, plin itd. 
gplačamo iz svojega žepa.

11. Ponovno se pogovori
mo in najdimo rešitev za 
pravico garažiranja v najetih 
prostorih garažne hiše. Re
šitve naj bodo javne.

12. Omar in miz imamo 
dovolj. Ob zaključku delovne
ga časa morajo biti vse mize 
pospravljene, delovni doku
menti pa shranjeni.

13. Vse upravičence do 
plačanega dnevnega tiska in 
periodike je ponovno pretre
sti na nivoju OZD in TOZD, 
strokovne službe itd.

ALI JE SITUACIJA RES TAKO ZASKRBLJUJOČA? (na sliki: ZVONE OGRINC, sekretar 
OOZK in JANEZ STANA, predsednik konference sindikata)

Glasilo Avtotehne ureja uredniški odbor: Zvone Ogrinc (odgovorni 
urednik), Leon Jerovec (tehnični urednik), Aleksander Kapus, Mi
lan Rebek, Janez Stana, Stevo Žigon (glavni urednik). Tiska ti
skarna Ljubljana. Glasilo je po sklepu sekretariata za informa

cije oproščeno prometnega davka.
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Samoupravni organi
v Avtotehni

delavski svet

Predsednik Sobič Svetislav
Komisija za usklajevanje odnosov
v združenem delu Balentin Mihael
Komisija za poslovno in
finančno politiko Žigon Savo
Komisija za NO in SLO Fux Zdenko dipl. ing.

KOMERCIALNA VOZILA
Predsedstvo zbora delovnih ljudi Dobrila Romaldo
Delavski svet Novak Jože
OSEBNA VOZILA
Predsedstvo zbora delovnih ljudi Končan Jože
Delavski svet Lampreht Franc

elektroproizvodi

Predsedstvo zbora delovnih ljudi Vodnik Alojz
Delavski svet Rozina Roman

elektronika, maziva, ind. naprave,
izvoz-uvoz

Predsedstvo zbora delovnih ljudi Petrin Branko
Delavski svet Cimperman Jože

notranja TRGOVINA
Predsedstvo zbora delovnih ljudi Kržan Viktor
Delavski svet Per MMjenka
DSSS
Predsedstvo zbora delovnih ljudi Žigon Savo
Delavski svet Šerbec Janko

Imena predsednikov ostalih komisij po TOZD in
DSSS bomo objavili v eni od prihodnjih številk.

CIVILNA ZAŠČITA
fn preverjanju znanja in 'izurjenosti ekip prve po- 

11100i civilne zaščite in rdečega križa, ki jo je orga- 
0l?irala Uprava za Ljudsko obrambo in republiški Rdeči 
TnT Se 6^'Pa 'P™6 pornoči civilne zaščite AV-
IOTEHNE izredno izkazala, saj je v dokaj močni kon
kurenci (22 tekmovalnih ekip p. p.) na tekmovanju ob
čine Center dosegla odlično drugo mesto.

Ekipa je dobila pokal, posamezniki pa praktične, si
cer simoblične, nagrade ter diplome.

Zaslužni za dosežen uspeh so vsi člani ekipe, ki 
so z velikim prizadevanjem spremljali 12-urni dopolnil
ni pouk prve pomoči.

Se posebej sta se izkazali voditeljici ekipe Majda 
Pečnik in namestnica voditeljice ekipe Marija Potočnik- 
Mojca, ki sta z izkušnjami iz tekmovanja leta 1973 in 
skrbno pripravo za praktično nudenje pomoči poškodo
vancu pripeljale ekipo do uspeha.

V ekipi so sodelovali:
Majda Pečnik, Marija-Mojca Potočnik, Marija Ko

vač, Marija Vreček, Sonja Rugelj, Jože Svetina, Tanja 
Dolinar iz Intertransporta.

Tekmovanje je bilo dne 19. aprila 1975. Pokrovitelj 
je bilo podjetje NAMA.

MLADI MLADIM!
Oktobra 1974 je bil v Murski Soboti 

IX. kongres mladinske organizacije, 
kjer je organizacija dobila novo ime: 
Zveza socialistične mladine Slovenije.

Zveza socialistične mladine Slove
nije (ZSMS) je zrasla iz naprednih 
mladinskih gibanj v Sloveniji, ki so se 
pod idejnim vodstvom KPS in Zveze 
komunistične mladine razvijala kot se
stavni del revolucionarnega gibanja de
lavskega razreda Jugoslavije, usmer
jenega v rušenje kapitalističnega druž
benega sistema, razrednega zatiranja 
in fašističnega zasužnjevanja ter pre
žetega z idejami socializma, miru in 
svobode.

Zveza socialistične mladi
ne Slovenije je družbenopo
litična organizacija mladih in 
njihovih organizacij (Počitni
ška zveza, Zveza organizacij 
za tehnično kulturo, Taborni
ška zveza itd.), ki se bore 
za aktivno vlogo mladine v 
graditvi samoupravne socia
listične družbe in za dosega
nje idejno politične ter akcij
ske enotnosti mlade genera
cije na temeljih programa in 
politike ZKJ.

Na pobudo mladincev — 
članov OO ZK Avtotehne so 
se mladi delavci in delavke 
temeljnih organizacij in 
DSSS podjetja Avtotehne od
ločili poživiti delo mladinske 
organizacije. Pred tremi me
seci so se zbrali v takšnem 
številu, ki je bilo glede na 
starostno strukturo delavcev 
v podjetju vzpodbudno. Poka
zalo se je, da si mladinci 
želijo imeti svojo organiza
cijo in da hočejo v njej tudi 
delati. Izvoljeno je bilo 20- 
člansko predsedstvo ZSM 
Avtotehne, ki je nato izmed 
sebe izvolilo predsednika, se
kretarja in blagajnika. Pred
sedstvo si je kot prvo nalo
go skušalo zastaviti okvirni 
program dela ZSM Avtoteh
ne, ki je zajet v naslednjih 
točkah:

1. Osnovni pogoj za delo 
v ZSM je v tem, da moramo 
mlade delavce seznaniti s 
statutom, s pravicami in 
dolžnostmi in s področjem 
dela člana te organizacije.

Član ZSMS se mora zave
dati, da je dolžan, da aktiv
no sodeluje v delu organiza
cije ZSM, da odgovorno iz
vršuje svoje naloge, ki jih 
ima kot občan in proizvaja
lec, da sodeluje v reševanju 
vseh družbenih vprašanj z 
aktivnim vključevanjem v or
gane samoupravljanja, in da 
končno v skladu s svojimi 
interesi in željami sodeluje 
v nekaterih družbenih aktiv
nostih na področju kulture, 
znanosti, tehnike, telesne 
kulture, turizma in drugih 
oblikah interesnega organizi
ranja mladine.

V ta namen je v prilogi 
»Informacije« priložena prijav
nica, ki vsebuje tudi naved
bo pravic in dolžnosti članov 
ZSMS.

ZSM Avtotehna prosi, da 
vsakdo, ki ima željo in voljo 
do dela v ZSM Avtotehne, 
izpolni prijavnico, in jo poš
lje Vidrih Mojci — TOZD 
»Komercialna vozila«.

2. Če hoče mladinec uspeš
no delovati v organizaciji po
trebuje določeno znanje. 
ZSM Avtotehne bo organizi
rala izobraževanje tako na 
idejno-političnem kot tudi na 
samoupravnem področju. Le 
tako bomo delavcem-mladin- 
cem omogočili, da sodeluje
jo in se uveljavljajo v samo
upravnih organih v podjetju.

3, ZSM Avtotehna je šele 
na začetku svojega delova
nja, zato se bo povezala z 
organizacijami ZSM v sorod

nih podjetjih (Avtocommer- 
ce, Tebnounion, Slovenija 
avto), kjer je mladina že dalj 
časa organizirana in lahko 
taka izmenjava mnenj in iz
kušenj prinese veliko pozitiv
nega pri našem delu.

4. ZSM Avtotehna mora 
sodelovati z Občinsko konfe
renco ZSM in v njenih akci
jah.

Kot zanimivo akcijo v 
bližnji prihodnosti je naj 
omenimo delovno brigado na 
Kozjanskem, ki bi se je lah
ko udeležili tudi člani ZSM 
Avtotehne.

5. Mladina mora tesno so
delovati s sindikatom Avto
tehne in OOZK Avtotehne. 
Na področju sodelovanja s 
sindikatom so že zabeleženi 
prvi uspehi, saj je nekaj mla
dincev aktivnih članov Kon
ference sindikata, v OOZK 
pa je tudi nekaj mladincev. 
S tem pa je omogočena naj
tesnejša povezanost mladine 
z ostalimi družbenopolitični
mi organizacijami pri delu in 
izpeljavi akcij, koristnih za 
Avtotehno.

6. Član ZSM Avtotehne je 
tudi kolektivni član ZSMS, s 
tem pa mu je zagotovljeno 
vključevanje v Počitniško 
zvezo Slovenije, Zvezo orga
nizacij za tehniško kulturo, 
RK Šlovenije, v Glasbeno 
mladino Slovenije, v Zvezo 
za telesno kulturo, v Zvezo 
za telesno kulturo Slovenije, 
v Zvezo prijateljev mladine 
Slovenije, klube OZD ter dru
ge družbene organizacije, ki 
vključujejo mladino.

ŠZM Avtotehne poziva vse 
mladince, da se vključijo v 
organizacijo, da sodelujejo s 
svojimi idejami in po svojih 
močeh, saj bo le na tak na
čin labko postala tisto, kar 
se od nje v današnjem času 
zahteva: mladina, ki se bori 
za aktivno vlogo mladine v 
graditvi samoupravne socia
listične družbe, za njeno 
vključevanje v reševanje te
meljnih vprašanj razvoja sa
moupravnega socializma in 
bo lahko uveljavljala svoje 
poglede in stališča ter tako 
sodelovala pri oblikovanju In 
sprejemanju družbenih odlo
čitev.

Prijavnica za vstop med 
člane ZSMS ter pravice in 
dolžnosti članov ZSMS (10. 
člen statuta ZSMS) bomo 
objavili v Informatorju.

Predsedstvo ZSM 
Avtotehne

NAŠIM UPOKOJENCEM
Tudi na naše upokojence ob izidu prve številke Glasila Avtotehne nismo pozabili. 

Vsi bodo namreč dobivali glasilo na dom, tako da bodo lahko prebrali, kako nadalju
jemo njihovo začeto delo. Ker ste bili že včasih polni predlogov in idej, vas tudi se
daj vabimo, da sodelujete pri našem časopisu, napišite nam kaj zanimivega in iz va
šega sedanjega življenja ali pa se v pismu uredništvu spomnite tistih dni, ko ste 
bili še redno zaposleni člani našega podjetja.

Upokojenci Avtotehne: Božo Vehovec, Neva Perko, Ernestina Čeh, Božena Bert- 
scinger, Anton Povše, Jože Valant, Justina Karlin, Terezija Selan, Milan inž. Gradišnik, 
Franc Lipoglavšek, Egon Strnad, Edvard čerček, Irma Žnidarič, Vida Biber, Darinka 
Zajec, Terezija Ambrožič, Stanislav Strle, Klara Koren, Demetrij dipl. inž. Primic, Sta
nislav Karlin, Radovan Stare, Doroteja Kremžar, Pavla Golob, Nevenka Radetič, Vla
dimir Osmak, Nevenka Tavčar, Irena Mačefut, Ana Ažman, Josip Lukačevič, Paula Iva
novič, Josip Petkovšek, Pavle Kraljevič, Velimir Vidakovič, Djordje Djordjevič, Jože 
Keršmanc, Ljuba Madunič, Tatjana Kramar.
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Ubrani glasovi Sloven
skega okteta so zazveneli 
tudi na naši proslavi (zgo
raj). Recitiral je znani 
dramski umetnik Boris 
Kralj (desno). Basist Lad- 
ko Korošec je zapel ta
ko, kot zna samo on 
(spodaj).

Mislim, da je prav, da 
se z nekaj besedami spo
mnimo kako smo v Avto- 
tehni proslavili 30-letni- 
co osvoboditve, obletnico 
OF in naš praznik dela 1. 
maj. Lahko trdim, da je 
bila proslava odlična, saj 
je bil spored zelo kvali
teten.

Na proslavi nas je bilo 
450. Med nami so bili go
stje, in sicer: Sekretar ob-

NAŠA PROSLAVA
činskega sindikata Lj.-Cen- 
ter Stane Drobnič, pred
stavnik sindikata občine 
Lj.-šiška Lojze Mežnarič 
in tovarišice in tovariši, 
ki so odšli v pokoj iz na
šega podjetja. Med nami 
so bili tudi vodje in pred
sedniki sindikalnih orga
nizacij in naših predstav
ništev. Proslavo je otvo- 
ril Zvone Ogrinc, sekretar 
OOZK Avtotehne. Njegov 
referat lahko preberete 
(na isti strani).

V programu so sodelo
vali priznani umetniki: 
Ladko Korošec, operni 
pevec, Marjan Kralj — 
član SNG in Slovenski ok
tet. Njihova izvajanja so 
žela spontan aplavz In nič 
ne bom pretiraval, če vam

povem, da se je to od
razilo tudi na vaših ob
razih. Naj se jim v va
šem imenu iskreno zahva
lim. Ne smem pozabiti 
prisrčne napovedovalke 
Nataše Dolenc, ki nam 
je program v lepi vezani 
besedi sproti predstavlja
la. Tudi njej, znanki z ma
lega ekrana, hvala lepa.

Drugi zabavni del pro
slave je prav tako pote
kal lepo, spontano in 
sproščeno.

Naj zaključim! Samo ta
ko in s tako vsebino lah
ko naš sindikat v bodoče 
organizira podobne pro
slave. Torej pohvala tudi 
vsem tovarišem, ki so jo 
organizirali.

Iz govora 
Zvoneta Ogrinca, 

sekretarja 
OOZK

Ko letos praznujemo veliki praznik 30-letnico osvo
boditve, se lahko z zadovoljstvom ozremo po preho
jeni poti, ki res ni bila rožnata, toda znali smo jo pre
meriti s pravimi koraki. »Naši sedanji uspehi so bili 
nekoč le sanje!«, je pred kratkim dejal Franc Šetinc 
na četrti seji centralnega komiteja ZK Slovenije.

In res. Od leta 1939 do sedaj smo k vsaki tovarni 
zgradili še deset novih, nastajala so nova mesta, no
vi kilometri cest, na desettisoče novih stanovanj, otro
ških vrtcev, šol, kulturnih objektov, uspelo nam je 
zaposliti vse, ki hočejo delati, saj danes brezposelno
sti praktično ne poznamo več.

Posebno mesto pa smo namenili prav delovnemu 
človeku, ki smo ga pravilno vključili v delovni proces, 
kjer ohranja svoje dostojanstvo, obenem pa aktivno 
odloča pri vseh bistvenih vprašanjih. Delovni človek 
je postal središče vsega dogajanja, pa naj bo gospo
darskega, političnega ali kulturnega življenja. Takšno 
pot smo lahko začrtali in ohranjali le s samoupravnim 
sistemom, ki se je pokazal za edinega pravilnega. Mla
di so zavestno sprejeli ideje svojih predhodnikov, zna
jo jih razvijati In ohranjati. Rezultati naših svobodnih 
tridesetih let se kažejo tudi v enkratnem bratstvu in 
enotnosti, v skupni pripravljenosti delovnih ljudi, da 
vsak trenutek branijo naš družbeni sistem in naše pri
dobitve.

Praznik, ki nas s svojimi uspehi navdaja z navdu
šenjem, naj bo obenem tudi vzpodbuda za nadaljuje, 
še bolj zagrizeno in ustvarjalno delo. Naš primer naj 
postane vzor vsem naprednim silam v svetu, ki želijo 
živeti svobodno in neodvisno.

Ko bomo čez dva dni proslavljali 1. maj, naj bo 
praznik dela še en kamenček v mozaiku delovne in 
svobodne ustvarjalnosti našega delovnega človeka. Ob 
prazniku osvoboditve in ob 1. maju, ob dveh mejni
kih naše svobode, pa se zavedajmo, da mora biti na
ša življenjska sila še vedno prežeta in usmerjena z 
idejami socialističnega samoupravljanja, da bomo lah
ko dosegli vse cilje, ki si jih bomo zadali.

Zatorej naj bo 1. maj resnično praznik vseh delov
nih ljudi, tridesetletnica osvoboditve pa naša skupna 
proslava, ki nas spominja na minulo delo in žrtve, 
obenem pa nam nalaga še večje (hujše) preizkušnje, 
delo, in odrekanja, da bomo lahko spet želi še boga
tejše klasje.

Tudi
v Beogradu 

svečano
Dana 20. maja ove godine u restoranu »Crvena Zvezda« 

u Beogradu, sindikalna podružnica Avtotehne Beograda sve
čano je proslavila 30-godišnjicu oslobodenja od fašizma. Bi
lo je prisutno 60 članova sindikalne podružnice. Svečanost 
otvorio je predsednik sindikalne podružnice drug Slobodan 
Brajovič, zaposlen u servisu GM u Beogradu.

Svečanosti je prisustvovao i predsednik Konference sin
dikata Avtotehne Ljubljana drug Stana Janez, koji je takode 
kratkim referatom o ulozi samoupravljanja u našem kolek
tivu, pozdravio prisutne. Do predvečerja trajalo je veselje, 
nakon čega su se prisutni razišli da se pripreme za sutrašnji 
radni dan.

S. B.
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naša
predstavništva

ZAPOSLENI V PREDSTAVNIŠTVU BEOGRAD

Predstavništvo avtotehna Beograd nalazi se u ulici: 
ugao Kososka 17 i Kondina 1.

Zaposleni u predstavništvu Beograd su sledeči:

VODSTVO PREDSTAVNIŠTVA:
1. Nedeljkovič Jovan, dipl. oec., vodja predstavništva
2. Obradovič Radmila, korespondent
3. Rastovac Nada, kurir
4. Tanaskovič Stana, čistačica 
3. Božičič Dušanka, čistačica

POSLOVNICA KOMERCIJALNIH VOZILA
^ Tirnanič Mihajlo, vodja poslovnice
2. Dekič Svetozar, tehn. komerc. referent (obraduje, 

Marelli, Ceat)
3. Milič Radmila, tehn. komerc. referent (obraduje. 

vozila vilj. režime).

POSLOVNICA OSOBNIH VOZILA
f • Pavlica Dušan, vodja poslovnice
2. Kuprešanin Vašo, tehnički savetnik
3. Babič Marija, prodajni referent
4. Obradovič Stevan, prodajni referent
5. Panič Stevan, carinski referent

POSLOVNICA ELEKTROPROIZVODA
f- Medarevič Miloš, voda poslovnice
2. Šiler Dragan, tehn. komerc. referent (fabrike i 

servisi)
3. Živkovič Živorad, tehn. komerc. referent 

(Blaupunkt)
4. Peškir Leposava, komerc. referenc (kučanski 

aparati)
5. Bogdanovič Radoslav, komerc. referent 

(vodi skladište)
6- Stefanovič Sofija, carinski referent
7. Dražovič Milka, korespondent (na probnom radu).

Tokom juna če se popuniti radno mesto tehn. ko
merc. referenta za poslove alata i radioničke opreme 
firme R. BOSCH.

POSLOVNICA OSTALA ZASTOPSTVA
1. Popovič Ivan, glavni tehn. komerc. referent (obr. 

Valvoline, Tectil i Zipperer dizalice).
2. Stanisavljevič Nada, komerc. referent (obr. Valvoli

ne, režimi)
Vlahovič Djurica, tehn. referent (obraduje Tectyl) 

‘i. Stojič Ivan, tehn. komerc. referent (obr. ind. geol. 
naprave)

3- Mitič Dragiša, tehn. referent (obraduje Canon, Bru- 
len Kjer i dr.)

• Pavlovič Jasmina, komerc. referent (obraduje elek
troniku)

■ Golič Mira, korespondent na pripravniškem stažu.

Poslovne prostorije pred
stavništva u Beogradu sme- 
stene su u strogom poslov
nem centru Beograda. Po
slovni prostor je kupljen od 
Strane preduzeča 1968 godi- 
ne u površini od 604 m'-. 
Zgradu je projektovalo pre- 
duzeče »Arhitektura i Urba- 
nizam« iz Beograda a izvo- 
dač je bilo gradevlnsko pre- 
duzeče »Neimar« iz Beogra
da. Fasada zgrade je moder
na i izvanredno se uklapa u 
okoljni ambijent.

Poslovni prostor predstav
ništva zauzima skladišni pro
stor u suterenu gde je sme- 
šteno konsignaciono skladi
šte fme R. Bosch. U prizem- 
Iju na ukupnoj površini od 
185 m2 smešten je izložbeni 
deo za vozila Opel i deo za 
kancelarije. Enterijeri izlož- 
benog salona radeni su u be- 
loj boji i oblikovani prema 
naertima li idejama Udruže- 
nja likovnih umetnika prima- 
njenih umetnosti SR Srbije. 
U prizemlju radi i vrši pro-

BEOGRAD
daju osebnih automobila fir
me General Motors, poslov- 
nica osobnih vozila. U meza- 
ninu, u poslovnem prostoru 
na površini od oko 230 m2 je 
smeštena prodajna izložba 
kučanskih aparata i proizvo
da Blaupunkt kao i sve osta
le službe predstavništva 
(vodstvo predstavništva, po
slov. elektroproizvoda, po- 
slovnica komerc. vozila, po- 
slovnica ostala zastopstva tj. 
ukupno 23 zaposlena). Vidlji
vo je da je poslovni prostor 
nedovoljen i mali i da ne 
omogučava pravilan i orga- 
nizovan rad operative i ko- 
mercijale. Pogotovo što je 
posao u predstavništvu ori- 
jentisan na razgovore sa fir
mama a i na mnogobrojne 
kontakte sa privatnim licima 
(R. Bosch kučanski aparati 
Blaupunkt, alati, Canon, Om 
vozila, Valvolin ulja i sl.). Ka
pacitet poslovnih prostorija 
predstavništva Beograd, ne 
omogučava da se zaposleni 
mogu pravilno smestiti i da 
mogu imati svoj prostor za 
razgovore sa svojim stran
kama, što se svakako odra
žava na proces prodaje i na 
ekonomske rezultate. Ovome 
svakako doprinosi i mali broj 
telefonskih veza koji je limi
tiran moguonostima ovog de
la grada Beograda (predstav
ništvo ima svega 4 telefon
ske veze).

U daljem razvoju poslova 
na področju Srbije, neophod- 
no je da se začrta obaveza 
proširenja poslovnih prosto
rija i daljeg investiranja u 
kupovinu još 600 m2 poslov- 
nog prostora, što bi garan- 
tovalo daljo normalnu mo
gočnost povečanja zaposle
nih u okviru predstavništva 
i stvaranja uslova za dugo- 
ročno obezbedenje plasmana 
iz našeg zastupničkog pro
grama.

Predstavništvo i zaposleni 
u njemu rade na osnovu pla
neva piodaje koji su predvi
deni u okviru pojedinih 
OOUR-a, za ovo područje. Po
deljeni po poslovnicama za
posleni rade na prodaji pro
izvoda iz zastupničkog pro
grama, prvenstveno na firma
ma svog OOUR-a, a prilikorn 
obilaska tržišta medusobno 
se izveštava o mogočnosti 
prodaje proizvoda i druge 
firme. Područje tj. tržište ko- 
je predstavništvo obraduje je 
područje SR Srbije za AP 
Vojvodinom i AP Kosovom. 
Po stručnoj, operativno] i ko- 
mercijalnoj liniji poslovnice 
su vezane sa OOUR-ima u cen 
trali, pa se utvrdena poslov
na politika u oblasti prodaje 
dalje sprovodi i po horizon- 
talnoj liniji tj. u razradi po
treba tržišta na področju ko- 
jem gravitira ovo predstavni
štvo. Po pojedinim poslovni
cama vrše se od Strane od
govornih lica, počev od vode 
poslovnice pa do referenta, 
sistematska obrada tržišta i 
obilazak pojedinih kupaca u 
cilju prodaje proizvoda iz na
šeg zastupničkog programa. 
Prodaja se vrši u ime i za 
račun preduzeča, a isporuke

prodate robe su Mi sa kon- 
signacionih skladišta u Beo
gradu Mi sa konsignacionih 
skladišta u Ljubljani. Jedno 
od centralnih pitanja na ko- 
jem rade odgovorna lica u 
predstavništvu je rešavanje 
pitanja vezanih za dobijanje 
uvoznih dozvola za robe ko- 
je se nalaze na režimu »D«. 
Stalan kontakt sa institucija
ma i sistematsko pračenje 
propisa i promena na ovom 
polju je jedna od glavnih 
preokupacija odgovornih lica 
u ovom predstavništvu. Ovaj 
problem i njegovo rešavanje 
zahteva mnogo vremena, na
pora i truda zaposlenih u 
predstavništvu Beograd, jer 
spada u pitanje od opšteg 
interesa za preduzeče u ce
lini. Svakako da se dosada 
uspešno rešavaju i pitanja

roba koja se nalaze na reži
mu »RK« kao i pitanja obez- 
bedenja sredstava iz global
ne devizne kvote. Jer od 
obezbedenja dozvola, i potvr- 
da za druge režime, zavisi 
prodaja roba iz našeg zastup
ničkog programa za preduze
če u celini. U torne je raz
lika radnog programa i za- 
dataka koji se postavljaju 
pred ovim predstavništvom, 
u odnosu na slična predstav
ništva koje preduzeče ima u 
našoj zemlji. Jer, pored kon
kretnih zadataka na prodaji i 
na normalnom obezbedivanju 
plasmana, predstavništvo u 
Beogradu rešava i niz drugih 
važnih pitanja koja su od bit- 
nog interesa za preduzeče u 
celini. U uskoj vezi sa sek- 
cijom za zastupanja inostra- 
nih firmi Privrepne komore 
Jugoslavije, vrši se pračenje 
eventualne nelojalne konku- 
rencije u odnosu na firme 
koje zastupamo i o torne 
uredno obaveštavaju stručne 
službe u centrali radi predu- 
zimanja konkretnih mera. 
Radni program predstavni
štva se ispoljava u inteziv- 
noj daljoj razradi tržišta u 
odnosu na mere koje se do
nose u spoljnoj trgovini. Isto 
tako uiažu se znatni napori 
na daljoj organizaciji prodaj
ne mreže i servisnih punkto- 
va na teritoriji Srbije. Nada- 
mo se da če naši najnoviji 
predloži dati organima samo
upravljanja preduzeča, uticati 
na poboljšanje organizacije, 
predstavništva i na postiza- 
nje još boljih ekonomskih re
zultata.

J. Nedeljkovič

Poslovna zgradba v Beogradu
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Kdaj z zadovoljno žlico?
S SODOBNEJŠO PREHRANO BO MANJ GODRNJANJA IN VEČ DELOVNIH USPEHOV

mi med
seboj

Prehrana
-regres

IZ 19. ŠTEVILKE DELAVSKE 
ENOTNOSTI

VPRAŠANJE: Kolikšna jc 
višina regresa za prehrano 
med delom in kaj se sma
tra za organizirano oziroma 
neorganizirano družbeno pre
hrano?

ODGOVOR: Udeležba re
gresa v ceni organizirane 
prehrane med delom znaša 
do 200 din mesečno na delav
ca; za neorganizirano prehra
no pa 100 din mesečno na 
delavca. V nobenem primeru 
se regres za prehrano ne 
more izplačevati v gotovini.

V primeru organizirane 
prehrane se regres ne more 
izplačevati v obliki vrednost
nega bona. V primeru neor
ganizirane družbene prehra
ne se sicer lahko izplačuje 
regres (100 din) v obliki vred
nostnega bona, vendar mora 
biti veljavnost bona omeje
na na tekoči mesec.

Izjemoma se lahko delav
cem, ki z zdravniškim spri
čevalom dokažejo, da imajo 
predpisano dietno hrano, iz
plačuje regres v obliki vred
nostnega bona v višini do 
200 din, čeprav je organizi
rana družbena prehrana.

Delavcem, ki so službeno 
odsotni in, če za svojo od
sotnost prejmejo dnevnico, 
regres za prehrano za 
službeno odsotne dneve ne 
gre. Dnevnica je namreč po
vračilo za stroške.

Delavcem, ki so službeno 
odsotni do 8 ur dnevno, 
sicer dnevnica ne gre, lahko 
pa udeleženci v svojem 
splošnem aktu uredijo povra
čilo za stroške prehrane v 
obliki ustreznega dela teren
skega dodatka.

Delavcem, ki so zaradi bo
lezni odsotni z dela prav ta
ko ne gre regres za prehra
no, ker je namen regresa za
gotoviti delavcem topel 
obrok med delovnim časom.

Isto, če je delavec na do
pustu.

Kaj smatramo za organizi
rano družbeno prehrano? Za 
organizirano družbeno pre
hrano smatramo, da je orga
nizirana v organizacijah zdru
ženega dela v obliki obrata 
za družbeno prehrano, ali pa 
pogodbeno z ustreznim obra
tom druge organizacije zdru
ženega dela.

Temelj našega socialistič
nega sistema sta človek in 
njegovo delo. Delo samo in 
uspehi dela pa temeljijo na 
več faktorjih; kot so dobra 
organizacija dela, skrb za 
dobre odnose med delavci, 
skrb za njihovo zabavo in 
sprostitev itd. Pri naštevanju 
teh faktorjev pa ne smemo 
pozabiti na prehrano delavca 
na delovnem mestu. Za to je 
nujno potrebno, da vsaka de
lovna organizacija reši tudi 
to vprašanje. Najboljši način 
ozir. najboljša rešitev je or
ganiziranje lastne družbene 
prehrane. Z drugimi beseda
mi povedano, treba je orga
nizirati lastno menzo, ki nu
di tople obroke in hladne na
pitke delavcem v zgodnjih 
jutranjih urah na delovnih 
mestih, ter dopoldansko ma
lico in opoldanska kosila. Za 
pripravo jedil pa je potrebno 
organizirati lastno kuhinjo s 
personalom, da se obrok pri
pravi od začetne do končne 
faze v kuhinji in kasneje raz
deli v menzi-jedilnici, ki mo
ra biti prirejena za to dejav
nost.

Kot vemo, je pri našem 
podjetju to vprašanje le del
no rešeno. Bife na Titovi 36 
in bife na Celovški 228 ne 
moreta več služiti svojemu 
namenu, kajti ta dva obra
ta delujeta že več kot štiri 
leta in med tem časom se 
je v podjetju že marsikaj 
spremenilo.

a — povečalo se je števi
lo zaposlenih.

b — spremenili so se za
koni in predpisi tržnih in
špekcij.

c — sprejela se je sindi
kalna lista, ki predvideva, da 
vsak delavec dobi bone v 
vrednosti 200 din za regre
siranje toplega obroka in s 
tem je povezana tudi zahte
va, da se delavcu omogoči 
čimboljša prehrana v za to 
določenih prostorih.

Da pa nimamo ugodnih po
gojev za razdeljevanje tople
ga obroka naj navedem sa
mo nekaj ugotovitev tržnega 
inšpektorja Denisa Zidarča 
(inšpektor za družbeno pre
hrano) iz uprave za inšpek
cijske službe Skupščine me
sta Ljubljane. Obiskal je bife 
na Titovi 36 in menzo na Ce
lovški 228. Pri rednem pre
gledu internega bifeja AVTO- 
TEHNE Titova 36 so ugoto
vili:

1. Zaradi pomanjkanja skla
diščnih prostorov (priročne 
shrambe za embalažo in ži
vila ter pijače) se te shra
njujejo v samem bifeju v ku
hinjskem delu, kar pa ne 
ustreza predpisom.

2. Osebje, zaposleno v bi
feju, nima na voljo lastnih 
sanitarij in garderobe.

3. Bife ni primeren za raz
deljevanje toplega obroka 
glede na število zaposlenih 
v zgradbi Titove 36 in Titove 
25 — skupno okoli 180 oseb.

Zato je potrebno po čle
nu 214 ZUP, da se ta pro
blem v najkrajšem času reši.

Za boljšo organizacijo de
la in za zadovoljitev sanitar
nim predpisom predlagam:

1. Da se prostor čajne ku
hinje v I. nadstropju dodeli 
za skladišče, kar je tehnično 
izvedljivo.

2. Da se v II. nadstropju 
dodeli sanitarni prostor 
(stranišče), ki bo služil iz
ključno samo osebju bifeja.

3. Da se inž. Čuk posvetu
je s projektantom Zupanči
čem iz podjetja »KOVINO- 
STROJ« Grosuplje za funkci
onalno preureditev bifeja na 
Titovi 36 za razdeljevanje 
toplega obroka. V primeru, 
da je to tehnično neizvedlji
vo predlagam, da sedanji bi
fe na Titovi 36 ostane v ta
ki obliki kot je, s pripombo, 
da bi služil samo za čajno 
kuhinjo in streženje repre
zentance. Za razdeljevanje 
toplega obroka pa se pove
že z odgovornimi osebami v 
sosednji zgradbi podjetja 
»AGROSTROJ« in pogovori o 
možnosti uporabljanja njiho
vega samopostrežnega bife
ja. Dostop bi se lahko ure
dil v V. nadstopju s prebit- 
vijo mejne stene.

4. Pri razdeljevanju tople
ga obroka je treba upošteva
ti člen 106 I. odstavka sa
moupravnega sporazuma, ki 
določa, da imajo delavci oz. 
uslužbenci pravico do 30-mi- 
nutnega odmora med delom. 
Zato predlagam, da bi bil 
bife odprt od 8.30 do 11.30 
ure za razdeljevanje toplega 
obroka. Z anketo, ki je bila 
izvedena na Titovi 36 dne 
30. 9. 1974 o uvedbi toplega 
obroka, se je od sto odda
nih anketnih listov 82 anketi
rancev strinjalo z uvedbo na
vedenega delovnega časa, ki 
naj bi se razdelil po sektor
jih ali nadstropjih.

Zaradi zastoja pri razdelje
vanju toplega obroka, ki se 
pojavlja zaradi kuhanja kave 
med malico predlagam, da 
uvedemo samopostrežne av
tomate za expres kavo, ki 
naj bi jih namestil na nasled
njih mestih:

En avtomat v zgradbi Tito
va 25 ter štiri avtomate na 
Titovi 36, in to: I. nadstop- 
je 1 kom., lil. nadstropje 1 
kom. ter v V. nadstropju 1 
kom. Nastavili bi maj jih v 
predprostoru hodnika.

5. Za koriščenje reprezen
tance se določi (upravičen
cem) servirka, ki bo postre
gla izključno na podlagi re
prezentančnih blokov.

Istočasno odpade delo ser- 
virk za nošenje kave in dru
gega ostalim nameščencem, 
kar je že sklep OOS AT na 
tretji seji z dne 17. II. 1.1.

Pri pregledu menze na Ce
lovški 228 dne 29. 4. 1975 
je sanitarni inšpektor ugoto
vil naslednje:

1. Oprema, naprave In 
sam prostor niso več pri
merne za razdeljevanje to
plega obroka.

2. Skladišče za hrano in 
pijače je neprimerno im pre
majhno ter brez potrebnih 
prezračevalnih naprav.

3. Osebje, zaposleno v 
menzi nima lastne gardero
be z omaricami.

4. Embalaža in pijače so 
shranjene v zaklonišču, kar 
je protizakonito glede na 
predpise o civilni zaščiti. Za 
rešitev teh problemov pred
lagam, da se vse pomanjk
ljivosti čim hitreje normalizi
rajo in se zadosti členu št. 
214 ZUP.

Predlagam:
1. Da se obrat družbene 

prehrane na Celovški 228 
preuredi po načrtih, ki jih je 
projektirala tovarna gostin
ske opreme »KOVINOSTROJ« 
Grosuplje.

2. Pri obnovitvi bi prišli tu
di do novih skladiščnih pro
storov im garderob za perso- 
nal.

3. Tudi ma Celovški cesti 
175 im 228 je potrebno vgra
diti avtomate za kavo (sa
mopostrežne) in to: na Ce
lovški 175 1 kom. v prosto
rih BOSCH servisa. Na Ce
lovški cesti 228 tri kom. v 
OM delavnici, 1 kom. v OPO 
delavnici po 1 kom. v pritlič
je zgradbe med obema kon- 
signacijama in 1 kom. v pr
vo nadstropje.

4. Organiziralo naj bi se 
tudi eventualno razdeljeva
nje mleka tistim delavcem, 
ki so zaposleni na del. me
stih v delavnicah kjer je kon
centracija zdravju škodljivih 
snovi.

5. V prihodnosti pa je tre
ba misliti na zgraditev novih 
prostorov družbene prehrane 
z lastno centralno kuhinjo od 
koder bi lahko vozili tople 
malice v vse naše obrate. S 
tem bi bistveno znižali ceno 
toplega obroka, ter zboljšali 
kakovost in izbor jedil.

6. Predlagam, da se boni 
za družbeno prehrano ozna
čijo za vrednost enega Obro
ka in sicer za 9 din. Za usluž
bence, ki ne bi mogli kori
stiti teh bonov zaradi službe
ne odsotnosti ali dopustov 
bi naj dobili bone, ki se lah
ko koristijo v trgovskih hi
šah s prehrambenimi artikli 
— (DELIKATESA, EMONA, 
MERCATOR).

Na koncu bi dodali, da je 
dejavnost družbene prehrane 
precej zahtevna ter izpostav
ljena raznim kritikam, zato 
je treba temu vprašanju po
svetiti precejšnjo pozornost 
in zavestnost.

Organizira naj se tudi no
vo delovno mesto šoferja- 
ekonoma.

PRIZNANJE AVTOTEHNI
Naše podjetje se je na iniciativo JNA udeležilo 

marca 1974 razstave zaščitnih sredstev v Domu JNA 
v Beogradu s proizvodi Briiel & Kjaer in IKEGAMI. Ker 
je bil rezultat pozitiven, smo se domenili, da bomo v 
letu 1975 razstavo razširili. Januarja so nas povabili, 
naj se udeležimo razstav v vseh glavnih mestih repub
lik in nekaterih drugih krajih.

Karavana »Zaščita 75« je krenila februarja iz Zag
reba, v Ljubljano, Sarajevo, Split, Titograd, Skopje, Pri
štino, Niš in Novi Sad.

S proizvodi Briiel & Kjaer, ki so za merjenje ropo
ta in s tem zaščito okolja, smo poželi precej uspeha, 
enako tudi s proizvodi IKEGAMIJA, ki izdeluje televi
zijo zaprtega kroga za kontrolo procesov, za varova
nje objektov, za televizijo v šoli kot učni pripomoček 
itd.

Na zaključnem sestanku v Novem Sadu smo pre
gledali rezultate in uspehe razstave. Ugotovili smo, 
da smo JNA spoznali z modernimi zaščitnimi sredstvi. 
Zaradi prizadevnosti so podelili zahvale našemu pod
jetju, kot tudi posameznikom, ki so sodelovali na raz
stavi: Ante Cecič, Ivo Gornik, Albin Grošelj in Andrej 
Marinko.

DRUŽE DIREKTORE!
U nemogučnosti da Vam lično, u čast Dana pobe- 

de, uručimo Zahvalnicu Pomočnika saveznog sekretara 
za narodnu odbranu, povodom Vašeg učešča na izložbi 
»ZAŠTITA 75«, šaljemo Vam ovu Zahvalnicu sa željom 
da i u buduče saradujemo na planu razvoja sistema 
zaštite na radu u OSJ.

Ujedno Vam molimo, da u ime organizatora izložbe 
»ZASTITA 75», na prigodan način uručite Zahvalnice 
članovima Vašeg kolektiva — učesnicima izložbe i ti
me odate priznanje za njihovo nesebično zalaganje i 
puno angažovanje tokom trajanja ove izložbe.

NAČELNIK
general-major

Ante Damic
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šport

rekreacija

kakšni smo ...

Otroci naših uslužben
cev so imeli v kinu Sa
va na razpolago brezpla
čen ogled risank in otro
ških igranih filmov. Pri 
Prvi predstavi je bilo s 
starši vred šest gledal
cev (6). Pri drugi pred
stavi se je obisk 100 % 
Popravil. S starši vred je 
bilo dvanajst gledalcev. 
Ker bi morali kljub vsako
kratnemu 100 % poveča- 
čanju obiska predolgo ča
kati na popolno zasede
nost dvorane, smo bili 
Prisiljeni, da ostale že 
dogovorjene filmske pred
stave odpovemo.

TAKŠNI SMO

V novem tivolskem ba
zenu imamo vsak ponede
ljek 100 žetonov za ko
panje, ki se začne ob 
17.30 uri in konča ob 19.30 
nri. Oba ponedeljka je bi
lo prodanih vseh 100 že
tonov. Na kopanje pa je 
obakrat prišlo po okrog 
3d (trideset) kopalcev, 
Yključno z družinskimi 
elani. Zanimivo bi bilo ve
deti, ali je v Ljubljani 
kakšno novo zbirateljsko 
društvo?

Naši športniki prodirajo
MLADINA IN ŽENE, PRIDRUŽITE SE PREIZKUŠENIM ŠPORTNIKOM AVTOTEHNE!

Namesto uvoda vas vse 
lepo pozdravljam, tako tiste, 
ki se športno udejstvujete in 
tiste, ki tega ne morete za
radi raznih obveznosti in po
manjkanja časa.

Novoizvoljena komisija za 
šport in rekreacijo delavcev 
Avtotehne je začela z delom

Prva ekipa TOZD komerci
alnih vozil je bila daleč naj
uspešnejša im je brez večjih 
težav zasluženo osvojila pr
vo mesto.

Kmalu zatem, v marcu, je 
bil organiziran brzoturnir za 
Pokal Avtotehne za posamez
nike. Boj je bil trd in zagri
zen. Med najboljšimi šahisti 
Avtotehne je v veliki konku
renci zmagal Viktor Kržan in 
s tem tudi osvojil pokal. 
Drugi je bil Milan Rebek,

resno, odločno in z veliko 
mero samoiniciativnosti ter 
optimizma. Športno sezono 
1975 smo otvorili z že tradi
cionalnim šahovskim tekmo
vanjem med TOZD. Boji so 
potekali na Celovški 228 že 
februarja meseca. Doseženi 
so bili naslednji rezultati:

tretji Milan Bogosavljevič, 
četrti Rado Bregar in peti 
Franc Osojnik. Teh pet igral
cev bo tudi zastopalo Avto- 
tehno na tradicionalni šahov
ski olimpiadi, ki bo avgusta 
ali septembra letos.

VELESLALOM
ZA PRVENSTVO LJUBLJANE

Mestna zveza za telesno 
kulturo pri »TRIM« servisu 
na Taboru, je organizirala pr

venstvo Ljubljane v velesla
lomu marca na Soriški pla
nini. Avtotehno je zastopalo 
5 tekmovalcev in ena tekmo
valka, ki so se uvrstili ta
kole (glej spodnjo tabelo). 
Ker je bilo to prvo tovrstno 
tekmovanje, na katerem je 
nastopila tudi Avtotehna, mi
slimo, da nas naši predstav
niki niso razočarali. Posebna 
pohvala gre Mojci Vidrih za 
odlično 8. mesto v svoji sku
pini. Čestitamo!

OBČINSKO PRVENSTVO 
ŠIŠKE V MALEM NOGOMETU 

IN ODBOJKI

V drugi polovici aprila 
smo prijavili na razpis Ob
činskega sveta Ljubljana-Ši- 
ška ekipi za prvenstvo ob
čine v malem nogometu in v 
odbojki. Ker tekmovanja še 
niso zaključena, bomo o tem 
obširneje poročali v prihod
nji številki. Prav tako bomo 
objavili rezultate sindikalne
ga prvenstva Ljubljane v

streljanju z malokalibrsko 
puško na Dolenjski cesti.

Na koncu bi rad poudaril, 
da je pred nami sindikalno 
prvenstvo Ljubljane v košar
ki, rokometu in malem nogo
metu. Prijavili smo od vsake 
discipline po eno ekipo. Tek
movanja bodo potekala po 
ligaškem sistemu in se bo
do pričela predvidoma v za
četku junija, potem bo dvo
mesečna prekinitev zaradi 
letnih dopustov in nadaljeva
la se bodo septembra.

Naj povem še, da je veli
ka večina igralcev in tekmo
valcev pretežno iz TOZD I. 
Naša želja pa je, da bi se v 
tekmovanja vključili delavci 
iz vseh TOZD Avtotehne, ker 
bi tako lažje pogrešali tiste 
ki so med tekmovanji odsot
ni z dela. To je zelo pereč 
problem predvsem za konsig- 
nacijo Fiat na Celovški 228! 
Posebej vabimo mladinke in 
mladince, 'ki jih je v Avtoteh- 
ni okrog 250!

In še to. Do danes se ni 
prijavila še nobena ženska 
ekipa. Lepo bi bilo, da bi 
se tudi ve odzvale na kakšen 
razpis in tako prebile led.

Komisija za šport 
in rekreacijo

Predsednik Milan Rebek

Mojca Vidrih, skupina »A« ženske — 8. mesto (37 tekmovalk) 
Marko Gosar, skupina »A« moški — 54. mesto (83 tekmovalcev) 
Dane Okretič, skupina »A« moški — 58. mesto (83 tekmovalcev) 
Matija Šajn, skupina »A« moški — 70. mesto (83 tekmovalcev) 
Matic Malavašič, skupina »C« — 26. mesto (54 tekmovalcev) 
Franc Poznik, skupina >.EF« — 12. mesto (57 tekmovalcev)

I. mesto TOZD I, 1. ekipa — 16 točk
II, —III. mesto TOZD II — 10 točk
II.—III. mesto Notranja trgovina — 10 točk 
IV.—V. mesto TOZD I, 2. ekipa — 2 točki 
IV.—V. mesto DSSS — 2 točki

Oddih v Zeleni laguni
Časovno razporeditev ko

ristnikov prikolic, kot smo 
informirani, organizirajo sin
dikalni poverjeniki po TOZD.

Upamo, da boste prikolice 
in okolico vzdrževali za do
bro ime AVTOTEHNE in v 
zadoščenje tistim, ki so pro
stovoljno urejali to kar ima
mo. Uredništvo bo v nasled
nji številki objavilo vse stro
ške s prikolicami, ker vemo, 
da morale biti s tem sezna
njeni.

Uredništvo našega časopi
sa Vam želi prijeten dopust 
in lepo vreme.

ragi bralec, ko boš b 
0 noyico, bo prva »runda« < 

Pustnikov v naših počitnišl 
Prikolicah že doma.

Kot veste imamo se< 
sedem prikolic. Eno smo < 
stopili našim članom v B< 
gradu, da si jo namesti 
kjer želijo sami. Ostalih 
pa smo postavili v lep< 
kampu »ZELENA LAGUN 
pri Poreču.

Prikolice so nameščene 
senci. Razen dveh novih 
ostale opremljene s šot 
skimi baldahini. (Mimogrec 
za tak šotor je treba čak 
eno leto). Vsaka od priko 
ima številko, ki istočasno ( 
meni tudi številko TOZD 
imenom: 1 — Vižmarje, 2 
Moste, 3 — Litostroj, 4 
Moste, 5 — Podutik in 6

Dolgi most. (Zadnja je DSSS). 
Do morja je minuta — dve. 
Do trgovine je največ 5 mi
nut. V neposredni bližini je 
pitna voda in sanitarije.

No, kako prideš tja? Kdor 
potuje z lastnim avtomobi
lom se pelje do semaforizi
ranega križišča pred Pore- 
čom, (ne zavije desno v me
sto) nadaljuje vožnjo kakih 
1000 m mimo bencinske čr
palke in zavije desno v Ze
leno laguno. Od samega vho
da v kamp — od recepcije 
— kjer se mora javiti, nada
ljuje vožnjo kakih 300 m in 
na desni zagleda naše priko
lice. Kdor pa potuje z avto
busom mora v mesto Poreč, 
kjer prestopi na lokalni av
tobus za Zeleno laguno.

Drzni
fant

Skromen, priden in priza
deven fant Zdravko Nahti
gal, učenec III. letnika po
klicne kovinarske šole iz 
Opel Servisa, je star šele 
18 let in že tretje leto za
povrstjo tekmuje v kartingu 
za svoj klub AMD Moste.

Zdravko Nahtigal v elementu

2e prvo leto nastopanja v 
državnem prvenstvu si je na
bral visoko število točk iz 
več dirk in zasedel odlično
4. mesto v kategoriji 100ccm 
za juniorje. S tem je opozo
ril nase.

Že leta 1974 je postal re
publiški prvak in bil drugi v 
državnem prvenstvu. Vztraj
no tekmuje tudi letos in na
bira dragocene točke v tek
mah. ki štejejo za državno 
prvenstvo.

Rad je pristal na kratek 
pogovor za naš novi časopis.

• »Zdravko, kdo te je nav
dušil za popularen, a še raz
meroma mlad šport?«

»Predvsem starejši brat, 
ki že vrsto let tekmuje prav 
tako pri AMD Moste.«

• »Kakšno je po tvoje ne
napisano pravilo za uspeh?«

»Dober motor, ki pa pre
cej stane, šele na drugem 
mestu drznost in seveda tu
di športna sreča.«

• »Kaj pa finansiranje?«
»V večji meri sam, poma

gajo pa mi še brat, oče in 
AMD Moste.«

• »S kakšnim motorjem 
nastopaš na dirkah?«

»Že od vsega začetka tek
mujem na Parilli 100 ccm.«

• »Česa si najbolj želiš?«
»Da ne bi doživel težje ne

sreče in da bi se čimbolje 
uvrstil.«

Tudi mi ti želimo veliko 
sreče in nadaljnjih uspehov!

Milan Rebek
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prišli ► 
◄ odšli

MAJ

PRIŠLI:

Bogičevič Frančiška 
(TOZD I)
Hribar Rudolf (TOZD I) 
Vučko Anton (TOZDU) 
Kosmatin Bogdan TOZD lil) 
Pohleven Vladimir 
(TOZD lil)
Kočar Helena (TOZD IV) 
Sekulič Ivan (TOZD IV) 
Ceglar Jožefa (DSSS) 
Gimpelj Antonija (DSSS) 
Zajc Slavka (DSSS)
Muršec Marija (DSSS) 
Košak Miro (DSSS)

ODŠLI:

Hadžič Dragoslav (DSSS) 
Buser Anica (DSSS)
Marolt Marijanka (DSSS)

NAS KLEPET
S tem člankom bi se rad 

pogovoril z vami tako, kot 
mi med seboj klepečemo. 
Pogovarjamo, ne kot na se
stankih, ampak takole mimo
grede na hodniku, na delov
nem mestu itd. Pravijo, da 
to ni fer — pa še res je. 
Če se ne pogovarjamo kon
struktivno tam, kjer se mo
ramo! Po moje je problem v 
tem, da nas je precej takih, 
ki se tudi malo »ženiramo* 
pred tolikimi ljudmi na se
stanku sprožiti razgovor o 
težavah, precej pa jih je ta
kih — kar priznajmo si — da 
neke težave ne poznamo v 
celoti, ker o njih nismo či- 
tali, ali kako drugače bili 
obveščeni, pa brez vprašanja 
že dajemo sami nekakšne od 
govore. Posledice so pa jas
ne — neobveščenost!

No, upam si trditi, da pa 
so stvari, o katerih se lahko 
pogovorimo tudi na delov
nem mestu, takole, mimo
grede in dobronamerno. Za 
obe obliki vam priporočam 
ta naš časopis. Veste kaj? 
Prav gotovo dobi vprašanje v 
našem časopisu odgovor, 
vprašanje postavljeno tam 
nekje pa ... flancanje!

No, veš kaj, Žigon — saj 
se poznamo! Saj smo v do
brih odnosih in ni da bi se 
kregali! Kje pa! Ampak malo 
pa res flancaš ... Saj, saj! 
Že gremo. Veste o čem se 
pogovorimo »mi med seboj«? 
O tem, kakšni smo med se
boj!

Če, na primer, nekdo, on 
ali ona, izmed nas, kljub te
mu, da imamo menzo, odne
se malico ali kavico v svojo 
pisarno, potem pa vse sku
paj pusti na stopnišču, na 
oknu, skratka kjerkoli, ne 
vem, če je to prav. Mogoče 
vsi mislimo »saj bo snažil
ka pospravila«. Veste tovari
šija, ZATO PA NI SNAŽILKA! 
Ampak naj vsak malico poje 
v menzi, ali ne? Pa ni samo 
to! Mi med seboj tudi upo
rabljamo vse prostore, na
prave in sredstva. Da ne 
bom dolgovezen, kar kon
kretno: za pleskanje prosto
rov dajemo naš denar, mar 
ni res? Torej, če na zidu pu
ščamo svoje odtise rok, smo 
toliko in toliko denarja vrgli 
proč, pa še prostori niso več 
estetski, se morda motim? 
Ne vem, mogoče je kdo med

nami kandidat za slikarja — 
naivca?!

Še m še bi lahko našte
val. Res nimam namena ka
rati vas. Vendar pa, ko gre
ste kdaj v trgovino npr. k 
Metalki, poglejte koliko sta
ne navadna dvojna pipa. In 
če že moramo v enem letu 
zamenjati polomljene ali de
montirane pipe desetkrat, bo
ste že kar pri Metalki lahko 
zračunali, da porabimo pol 
milijona starih dinarjev samo 
za to! Od kje denar? Ja iz 
dohodka vendar!

Žalostno je, da mora po
žarno varstveni inšpektor 
uvajati v svoj zapisnik, da iz 
skladišča ne odvažamo dnev
no odpadnega materiala (de
le embalaže, slamo itd.), da 
je del dvorišča že tak kot bi 
zbirali staro železo, da sicer 
nihče (vsaj tako mislim) ni
ma nič proti kuhalnikom ven
dar, kupite take z zaprtimi 
ploščami ali pa kupite še 
primerno veliko pločevino in 
azbestno ploščo. Ne pa, da 
kuhate kavo na električni pe
či.

Za začetek bo kar dovolj.
Pa še nekaj! V tem klepe

tu, »mi med seboj« ne gre 
zato, da se bomo lovili »za 
to in to je kriv Janez Radir
ka ali Pepe Ringlšpil«. Želi
mo, si da izboljšamo odnose 
na vseh ravneh.

Savo Žigon

Diagnoza 
št. 7

Ze dolgo tšga je nazaj, 
ko sem v pesmi taki, 
za Vas napisal 

marsikaj — 
osebnosti primerno 

vsaki.

En letni čas je zopet 
mimo,

da še s težavam b’lo 
bi t’ko,

kot smo pretolkli milo 
zimo,

problemov, da bi ne 
bilo.

Dovolj ni bila trda 
zima,

mehkoba vsem,
Škoduje nam.

V pomlad zažrla se je 
druga klima, 

utrdila pot bo, da 
vemo kam.

Zbor delovnih ljudi 
v kinu Vič 

potrdil je naš nov 
program,

zdaj vemo, kdo je miš, 
kdo tič,

in tipajmo, da zopet to 
ne bo zaman.

Lepo smo praznovali 
prvi maj,

let trideset svobode! 
Ponosen je pogled 

nazaj,
svetloba ciljev v oči 

ne bode.

Ladko Korošec, Kralj, 
Oktet,

program bil na visoki 
ravni,

nihče ni vase bil zapet, 
v veselju, plesu — 

enakopravni.

Pa še o pohodu besedo, 
dve,

saj prvič smo na njem 
bili.

Obvezno drugič! Velja 
za vse,

ni važen razred, vsi 
bomo šli.

časopisa naš'ga oblika 
druga,

predramila mogoče bo 
interes.

Vseh nas bi bila 
zasluga,

besed tapravih svetli 
kres.

Napiši članek — daj 
fotografijo,

vprašanje stavi — daj 
intervju,

če težave te pestijo, 
pristopimo k odgovoru.

Tako vam »diagnostika 
je zapel

za zdaj dovolj — kitic 
deset,

da drugi veter bi zavel, 
pa drugi mesec morda 

spet.


